

康樂園會員及住戶專享新聯入油卡優惠：

1. 免申請費及年費；
2. 優惠咭入油，以當日油站錶價折扣：

無鉛電油	每升減	HK\$2.5
V-Power	每升減	HK\$2.5
超低硫柴油	每升減	HK\$6

所有油卡消費必須在自動轉帳戶口內扣除，方可符合申請條件。

申請表格及詳情，可登入本會網頁：www.cchly.com 下載或於本會所索取，填妥自行交回康樂園會所辦理，信封面請注明申請油卡辦理。查詢 kimchan@cchly.com / 2657 8899 陳小姐

申請油卡所需資料如下：

1. 填寫申請表
2. 附件如下：
 - 公司：
 - a. 商業登記 (Business Registration)
 - b. 公司註冊證書 (Certificate of incorporation)
 - c. 公司地址證明
 - d. 如牌簿上登記為車主，需提供車主之身份證及地址證明
 - e. 車主身份證及地址證明
 - 個人：
 - a. 申請人身份證
 - b. 申請人地址證明
 - c. 車輛登記文件
 - d. 牌簿上登記車主之身份證及地址證明
3. 銀行自動轉帳表格請填寫後可一併交回康樂園會所或直接交到閣下的帳戶銀行。
4. 如銀行戶口並非申請人本人，煩請戶口持有人填寫一份付款同意聲明書。
5. 如客戶同時已擁有另一張由其他公司發出之有效車隊蜆殼油咭，申請前必須自行先向有關公司取消，才可重新申請。
6. 自動轉帳方式付款(每次加油後從銀行賬戶扣除)。無手續費。
7. 如自動轉帳扣數失敗，油卡將暫停使用，申請人必須以原價付款。

客戶每月 10 號前將收到本公司經電郵送出之上月消費銀碼，如未能收到電郵請即與新聯國際(香港)有限公司之職員聯絡-賴先生跟進，電話 5403 4307

本會只負責安排轉交申請表，不負責日後申請人與新聯國際(香港)有限公司之間之合約及交易等問題。如有任何查詢請與新聯國際(香港)有限公司之職員聯絡。

New Team Discount Petrol Card special offer for The Country Club at Hong Lok Yuen Members and Hong Lok Yuen Residents:

- 1) Free application fee and annual fee.
- 2) All discounts are according to the current oil price

FuelSave Unleaded	each liter discounted HKD\$2.5
V-Power	each liter discounted HKD\$2.5
FuelSave Diesel	each liter discounted HKD\$6

All payments on the Discount Petrol Card must be paid through an autopay account.

To apply, you can download the application form from our website www.cchly.com or collect it from the clubhouse main lobby.

Please submit the form directly back to the Country Club main lobby in an envelope with “For Discount Petrol Card Application” written on the front. If you have any questions, please contact Miss Kim Chan on 2657 8899 or e-mail to kimchan@cchly.com

Required Details for Discount Petrol Card Application:

1. Duly completed and signed Application Form
2. Attachments below:
 - i. Vehicle registered under company account
 - A. Business registration
 - B. Certificate of incorporation
 - C. Business address proof
 - D. Identity card and address proof , if you are the registered vehicle owner
 - E. Car owner’s Hong Kong Identity card and address proof
 - ii. Personal
 - A. Hong Kong Identity card of applicant
 - B. Address proof of applicant
 - C. Vehicle registration documents
 - D. Hong Kong Identity card and address proof of registered vehicle owner
3. You may submit the completed bank autopay form to the Country Club with your application, or to your bank directly.
4. Please submit a Payment Declaration Form, if the applicant is not the bank account holder.
5. If you holding another valid Shell fleet cards issued by other companies Please cancel your current card before you apply for the New Team Discount Petrol Card.
6. The Company will charge after every fuel up by autopay from the nominated bank account, without any processing fee.
7. In the event of any autopay rejection, the card will be deactivated, and the applicant will need to pay the original fuel price.

Customers will receive an invoice on the 10th every month by e-mail. If you do not receive the e-mail, you can contact NEW TEAM INTERNATIONAL (HK) LIMITED – Mr Lai (Tel: 5403 4307).

CCHLY disclaims any liability of any contract and transaction issue between the applicants and NEW TEAM INTERNATIONAL (HK) LIMITED. If you have any enquiries, please contact NEW TEAM INTERNATIONAL (HK) LIMITED